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Dato: 27.02.2024, kl.18:00 

Sted: Klubbhuset 

Styret: Kjetil Føyen Kyrre Fagerhaug Andersen Geir Gullestad Pettersen 
Ivar A. Devold Mariell Hellem Lars Vagle 

Vara: Terje Kroglund Stein Roald Levang Kirk Cabral 

Fagsjefer: Leif Olsen Stein Magne Lian Leif Bjarte Vold Tormod Olsen 

Per Ingar Mortensen Arild Flesjå Daniel Mitchell  

Andre:  

Saksliste: 

1. Sikkerhetstema: 
•  Vi går inn i en varmere tid der det kan være bra temperatur langs kysten, men likevel være kaldt 

lengre inne i landet og i fjellet. Vær derfor forberedt med varme klær dersom du skal på tur 
"innover" og for eksempel må ta en føre var landing eller nødlanding. 

 

2. Info fra fagsjefer og ledere: 

Skolesjef, Leif Olsen 
•  God aktivitet så lenge været er bra. 

•  Det har nå kommet ut, i AIC-N, at fra og med 05. april vil teoriprøver kun være på engelsk. 

Operativ sjef, Stein Magne Lian 
•  Ingen. 

DTO representant, Leif Bjarte Vold 
•  Ingen. 

Flytryggingsleder, Tormod Olsen 
•  Ett av flyene ble flydd når det var satt på bakken. Det minnes derfor på å være nøye med å sjekke 

reisedagbøkene før hver tur. 

Flytekniskleder, Per Ingar Mortensen 
•  Venter på deler til halen på FTD for beskyttelse mot tail strike. 

•  Transponder på DAG har gitt feilindikeringer. Dette skal nå være reparert og ser ut til å funke 
foreløpig. Gi beskjed dersom du får indikasjoner fra tårnet at transponderen ikke stemmer. 

Byggleder, Arild Flesjå 
•  Har sendt inn søknad for 60 000 kr til SR-bank stiftelsen for tilskudd til oppussing inne i 

klubbhuset. Planlagt budsjett er på 85 000 kr. 

Undervisningsleder, Daniel Mitchell 
•  12 stk. har gjennomført teorikurset og skal opp til eksamen ila. året. 

Flytjenesten, - 
•  Ingen. 
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3. Økonomi: 
•  Vi har greit likviditet så vi trenger ikke låne fra motorfondet som i fjor. 

•  Satt opp forslag til budsjett for 2024. 

•  Regnskapsfirmaet foreslår at vi bytter til ett annet regnskapsprogram. Dette vil gjøre at vi bla. 
kan føre utgifter og se inntekter per utleieobjekt noe som vil gi oss bedre oversikt og enklere 
kunne sette flypriser i fremtiden. 

•  Revisor holder på med årsrapport for 2023. 

•  Styret har tatt grep og redusert renter på hangarlån og flykjøpslån, fått økt renten på 
motorsparekonto og venter på tilbud på nye forsikringer. 

 

4. Forberedelse til Årsmøtet: 
•  Styret gikk gjennom innmeldte saker til årsmøtet. 

•  Styret gikk gjennom budsjettet for 2024. 

 

5. Status renhold klubbhytte: 
•  Fungerer enda ok å rydde/vaske på dugnad. Forskjellige personer har vært med og dette holder 

det helt greit. Dersom det ikke holder nivå, vil styret leie inn vaskepersonell. 
 

6. Økning av Leiepris Flypark: 
•  Kostnadsnivået har steget mye det siste året og styret ser seg derfor nødt til å øke timepriser på 

samtlige fly. Kostnadsøkningen spiser opp marginene og er ikke bærekraftig i lengden. Styret har 
valgt å differensiere på prisen for LN-FTD. Dette grunnet FTD har høyere kostnader enn de andre. 
Styret setter derfor følgende satser som trer i kraft fra og med 28.02.24: 

• LN-DAG: 2040 kr/t (økning på 120 kr/t) 

• LN-MTX: 2040 kr/t (økning på 120 kr/t) 

• LN-FTD: 2100 kr/t (økning på 180 kr/t) 

•  Alle fly har for øvrig for 2024 årskort på alle Avinor flyplasser bortsett fra Gardermoen, samt 
Haugesund og Stord. 

 

7. Annet: 
•  Stein Magne Lian ønsker å gi seg som operativ leder. 

Styret vil starte arbeid med å finne en ny person til denne rollen. 
Styret vil benytte anledningen til å takke Stein Magne for alt arbeidet han har gjort i rollen som 
operativ leder og bidraget i flymiljøet siden 1969. Han vil fortsette å være kontrollant. 

•  Innkommende forslag til en vaskeliste der medlemmer har ansvaret for å vaske/holde 
klubbhytten ren for en gitt periode, f.eks. 2 uker. Styret vil vurdere dette. 
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8. Aksjonslogg: 
# Pågående Aksjoner Ansvarlig Status Åpnet 

1  
Undersøke muligheter for flyskrekk kurs. 
Kan være muligheter for donasjoner fra Gjensidige, etc. 

Kjetil Pågår 27.04.21 

2  Ta "sky-lounge" prosjekt videre. Kjetil Pågår 25.05.21 

3  
Presse ned prisen mer på forsikring av klubbens bygg. 
Priser forventes neste inn neste uke fra Kraftforsikringsmegling. 

Kjetil Pågår 30.08.22 

4  

Holde medlemskampanje for å øke medlemsbasen. 
Opplegg på Clarion Hotell er del av denne kampanjen. 
Kan holde ett høstopplegg igjen på Clarion Hotell. 
Opplegg for å få i gang «sovende» medlemmer. 

Kjetil Pågår 25.10.22 

5  Opprette ett dokument/prosedyre for innmelding i klubben. Mariell/Kjetil Pågår 25.10.22 

6  Oppdater klubbhåndbok med lovnorm endring. Ivar Pågår 27.06.23 

7  

Sjekke opp i reglene for elektronisk besøkskort. Dagens regler 
passer dårlig for flyklubben. 
Virker ikke som NLF klarer å komme til enighet med Avinor på 
dette. 

Kjetil Pågår 28.11.23 

8  
Diskutere de nye satsene for adgangskort. 
Samme som over. Må sende ut melding til medlemmene og 
ansvar gjøre dem ang. purring av gebyr. 

Kjetil Pågår 28.11.23 

9  Tegne underslagsforsikring. Kjetil Ny 27.02.24 

10  Få inn kandidater til kontrollkomite. Kjetil Ny 27.02.24 

11  Vurdere vaskeliste. Alle Ny 27.02.24 

  

Utførte Aksjoner Lukket 

Sende ut melding på MWL om grasrotandel. 
Legges ut i dag. 

Kjetil/Geir Utført 26.09.23 

Sjekke om Norønnafly er interessert i å ha verksted på Sola. 
Dersom det er kundegrunnlag, er de interessert. 

PIM Utført 26.09.23 

Opprette kontakt med forsikringsselskap ang. skade på FTD. Lars Utført 26.09.23 

Få skriftlig beskrivelse av skade hendelse på FTD. Kjetil Utført 26.09.23 

Pusse opp oppholdsrommet (male, mer lys, etc.). 
Grunnet trang økonomi utsettes dette til ett senere tidspunkt. 

Arild Utført 26.10.23 

Legg ut info om besøkende airside. Ivar Utført 26.10.23 

Legge ut melding på MWL ang. hinder og kart. Tormod Utført 26.10.23 

Legge ut info om grasrotandel på nettsidene. Ivar Utført 28.11.23 

Få flere inaktive medlemmer til å fly mer. Evt. refresher kurs. 
"Back to current" kurset foreslått. Og spørreundersøkelse. 

Lars Utført 16.01.24 

Grøtkveld før jul. Muligens tirsdag 12.des? 
Grøtkveld gjennomført. 

Lars Utført 16.01.24 

Motivasjons-kveld/møte for elever. 
Det er god stemning i elevgruppe og dette er derfor ikke nødvendig. 

Lars/Daniel Utført 27.02.24 

Reforhandle lånerenter med banken og få en ny verdivurdering på 
bygg. 

Geir/Arild Utført 27.02.24 
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Vært i kontakt med banken. Fikk forhandlet ned lån på fly og hangar 
med 1% (utgjør en del med 1.6mill i lån). 

*Utførte aksjoner slettes etter ca. 6 mnd. 

Møteplan 2024: 
16. Januar 
27. Februar 
12. Mars (Årsmøte) 
26. Mars 
30. April 
28. Mai 
25. Juni 
27. August 
24. September 
29. Oktober 
26. November 
17. Desember 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Referent: Ivar A. Devold, sekretær. 


